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Siden folketingsvalget i 2015 har jeg været medlem af Alternativet, og siden juni 2016 har jeg været 

medlem af storkredsbestyrelsen i Nordjylland. Det har været lærerigt og spændende, men jeg føler jeg kan 

bidrage med mere. Derfor har jeg valgt at genopstille.  

Min rolle i bestyrelsenhar primært været at koordinere kommunalvalget, der løber af stablen i november, 

på tværs af storkredsen samt bidrage til arbejdet med at understøtte lokalkredsene. Dette arbejde vil jeg 

gerne arbejde videre mere – ikke mindst for at kunne følge KV17 hele vejen.  

Som bestyrelsesmedlem har jeg forsøgt at være åben, lyttende og bidragende. Derudover er jeg en type, 

der arbejder struktureret, og som bidrager til at andres idéer bliver ført ud i livet. Jeg synes, organisation og 

administration er spændende, og derfor har jeg heller ikke noget imod at tage referat og skrive mails.  

Med fuldtidsjob i Hjørring Kommune, en lille familie og hus og have er den overskydende tid desværre 

begrænset. Jeg prøver dog at påtage mig min del af opgaverne, og mit udgangspunkt er, at jeg ikke lover 

mere, end jeg ved, jeg kan nå.  

Jeg bliver hele tiden bekræftet i, at der er akut brug for den forandring, som Alternativet står for, og jeg 

føler, at bestyrelsesarbejdet er den måde, jeg bedst kan bidrage på.  

 

Med venlig hilsen 

Nadia Flyvholm Bak, maj 2017 

 


